

《单词百科:mahatma是什么意思?mahatma怎么发音?mahatma的解释和用法》

英语单词mahatma是什么意思?mahatma怎么读?mahatma怎么发音?简答网为您整理了mahatma的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



mahatma怎么读

mahatma的读音:[m hætm ; m h tm]

mahatma的意思

1、n.大圣，超人;

mahatma的相关词组

1、Mahatma Gandhi 圣雄甘地;

mahatma的双语例句

1、Alas this being just like the original Mahatma is only a pawn of the false intervention.

可是,这个存在体就像最初的Mahatma一样,只是虚假干涉的利用物.

2、At this time, the Mahatma II is also being disbanded.

此时, Mahatma二世也正被驱散.

3、That is why I have been disagreeing with Mahatma Gandhi on every point.

我无论如何也不能同意圣雄甘地的解决方案,原因即在于此.

4、the followers of Mahatma Gandhi

圣雄甘地的拥护者

5、The postcard is from my homeland, and includes a famous quote by Mahatma Gandhi.

这张明信片是从我祖国寄出来的,上面还有圣雄甘地的名言.

6、This is actually the practical experience of Mahatma Gandhi.

对此,伟大的圣雄甘地是实践过的.

7、I often wonder what kind of piece of land that can raise the great Mahatma Gandhi!

我常常想怎么样的一片土地能养育出甘地那样的伟人!

8、Even if I try, I can't be as selfless as Mahatma Gandhi and Teresa.

如果要我尝试别的,我也不会像圣雄甘地或特里莎修女那么无私.

9、But Mahatma Gandhi is not the way.

但圣雄甘地走的不是这条路.

10、Those who know how to think need no teachers Mahatma Gandhi.

知道如何思考的人,不需要老师.

11、The Mahatma appears as a wise and loving being of great wisdom and great light.

Mahatma是作为一个拥有巨大智慧和光明的智慧爱者而出现的。

12、 Mahatma Gandhi was shot and killed this evening by a Hindu fanatic.

今天傍晚圣雄甘地被一名印度教狂热分子枪杀身亡。

13、 Mila has called this being " Mahatma II "

Mila将这一存在体称之为 “ Mahatma二世 ”

14、 India celebrates Mahatma Gandhi legacy by releasing 209 prisoners throughout the country.

印度在全国释放了209名囚犯以表对圣雄甘地的精神遗产的缅怀。

15、 Vishnu named the King Mahabali since he was a Mahatma (great soul).

由于他是一个大圣人 (伟大的灵魂),毗瑟奴命名了大巴力国王。

16、 Among the leaders he knew well were Mahatma Gandhi and Jawaharlal Nehru.

在他所熟知的外国领导人中,有马哈特马·甘地,贾瓦哈拉尔·尼赫鲁二位。

17、 Some sought to scale the high walls and catch one last glimpse of the Mahatma.

有人设法爬过高墙,希望最后看一眼这位圣雄。

18、 And the same is the case with Mahatma Gandhi in India.

印度的圣雄甘地也是同样的境况。

以上是简答网为您整理的mahatma怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于mahatma的用法

、mahatma的释义、mahatma的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mahatma>